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Beretning til generalforsamling den 21. marts 2024 - 
Ensemblets Venner 
 
I år holder vi generalforsamling allerede i marts måned, selvom 
vedtægterne siger april kvartal. Det er jeg glad for, at forsamlingen 
accepterer.  
 
Det forgange år har været normal i den forstand, at vi ikke har 
afholdt andre arrangementer end de sædvanlige: vores 
generalforsamling sidste år i maj måned, vores koncertudflugt til 
Kabbel Hovedgård og julehyggen i december måned. 
 
Når jeg nævner, at året var et meget normalt år, så skyldes det jo 
den festivitas, vi var med til og iblandt, da både Ensemblet og vi i 
Vennekredsen hold henholdsvis 20 år og 35 år jubilæum i 2022. 
Ikke så lidt at fejre. 
 
Koncertudflugten 
Udflugten til Kabbel Hovedgård forløb meget fint, og koncerten var 
arrangeret i samarbejde med Lemvig Musikforening. Det er en god 
mulighed for os i Vennekredsen at skabe kontakter rundt i regionen, 
så de kommuner, der ikke er med i Ensemblet også kan få lov at 
opleve vores fantastiske musikere. Og vi benytter jo enhver 
lejlighed til at kapre nye venner. Niels Gade er ham, der står for at 
arrangere udflugterne – og det gør han rigtig godt. 
 
Julehygge 
Ved julehyggen sidste år holdt vi faktisk også lidt af en fest, da vi fra 
Vennekredsen havde mulighed for at overrække Klara og 
Ensemblet en stor check på 100.000 kr. 
 
Grunden til, at checken var så stor, var at vi havde droppet en plan 
om at få udarbejdet en slags jubilæumsbog til os selv og Ensemblet 
i forbindelse med de føromtalte jubilæer. De sparede penge lagde 
vi sammen med midler fra sponsorerne, og så kom beløbet 
pludselig til at vokse.   
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Medlems-status 
Vores medlemsantal er nu oppe på 373 og det skulle være ganske 
vist. Der er samtidig en hel del faktisk, der har betalt to gange, men 
det har vi besluttet, at vi ikke vil gøre noget ved, da vi betragter de 
ekstra indtægter som donation.  
 
Sponsorer 
Vores sponsorer er igen stabil efter et par år, hvor nogen opsagde 
sponsoratet og andre kom til. Jeg nævner lige vores sponsorer, 
som de ser ud i dag: 
 
C.C. Contractor A/S  
CAN Management A/S 
KP Invest Herning A/S 
Herning Gymnasium 
Bestseller Retail Europa A/S 
Hans Foxbys Fond 
Jyske Bank 
JBS Textile A/S 
Vestjysk Bank 

Her skal naturligvis lyde en stor tak til alle sponsorerne. 
 
Vennekredsen 
Vennekredsen er jo os alle sammen, og jeg vil sige jer tak for jeres 
opbakning – både ved det personlige fremmøde til koncerterne og 
også her i aften til GF og med det økonomiske bidrag, I leverer ved 
det årlige kontingent.  
 
Vi er sat i verden for at støtte op om Ensemblet og dets aktiviteter, 
og herunder ikke mindst at fylde koncertsalene. Det er alle 
musikeres – også Ensemble MidtVests musikeres – hede drømme 
at spille for fyldte sale.  
 
Det er jer i Vennekredsen, som med jeres årlige kontingent kan give 
den store gave på 100.000 kr., som jeg nævnte i starten. Det er 
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derfor, at vi er så ivrige efter at få nye venner og holde på de gamle, 
så vi hvert år kan give en ordentlig gave til Ensemblet. 
 
Fremover skal der være et klart formål med at give vores midler til 
Ensemblet, og det snakker vi løbende med Ensemblet om. Vi vil fra 
Vennekredsen gerne have sat gang i nogle initiativer med unge 
talenter, f.eks. ved Nr. Vosborg Festivalen. Det håber vi kommer til 
at ske i næste sæson.  
 
Nyhedsbreve 
Vi holder Vennerne informerede om Ensemblets koncerter og 
Vennekredsens arrangementer ad to kanaler – den ene kanal er jo 
Ensemblets eget nyhedsbrev, som Sanne udsender, og det andet 
er Hennys nyhedsmail, som I får løbende og når der er behov for 
det. Vi har på fornemmelsen, at I gerne vil have begge – er det 
rigtigt opfattet?   

 
Afrunding af beretningen 
Med denne beretning vil jeg sige tak til Ensemblets musikere for 
fantastisk gode koncerter i det forløbne år, tak til Ensemblets 
administration for godt samarbejde.  

Tak til jer Venner for den opbakning, I giver ved at være til stede 
ved koncerter og for hjælp ved forskellige arrangementer og 
arbejdsopgaver, f.eks. pakning af sæsonprogrammer. Til slut tak til 
bestyrelsen for godt samarbejde i det forgangne år.  

 

Marts 2024 
Birgit Toft, formand for Vennekredsen 


